
Valtuustoaloite livekameroiden hankkiminen Tohmajärven keskustaajamaan 
 
Kunnanvaltuusto 12.12.2022 § 94  
  

 
Ritva Simonen jätti kokouksessa valtuustoaloitteen, jossa esitetään, että Tohmajärven keskustaajamaan 
hankitaan 2-4 kappaletta LIVE-kameroita. 
 
Aloitteen on allekirjoittanut Ritva Simosen lisäksi 8 valtuutettua. 
 
Valtuustoaloite kokonaisuudessaan on pöytäkirjan liitteenä.  

 
Päätös 
 Valtuusto ottaa aloitteen vastaan ja antaa sen edelleen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 ________ 
 
Kunnanhallitus 09.01.2023 § 25  
  
  
 

Asian valmistelija 
 hallintopäällikkö Heidi Pitkänen puh. 040 105 4002 

 
Esittelijä 
 kunnanjohtaja Mikko Löppönen puh. 040 105 4001 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus antaa aloitteen edelleen kehittämispäällikölle ja kunnanjohtajalle valmisteltavaksi. 

 
Päätös 
 Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________ 
 
Kunnanhallitus 27.03.2023 § 98  
  

 
Livekameroiden suunniteltu sijoituspaikka on Kemien ydinkeskustassa sijaitseva Kunnallistalo. 
Kunnallistalon ulkopuolen saneeraus alkaa kesällä 2023 ja kohteen arvioitu valmistumisaika on vuoden 
2023 loppu. Livekameroita ei kannata asentaa ennen ulkopuolen saneerausta, koska muuten ne 
jouduttaisiin siirtämään pois saneeraustyön ajaksi ja tämä ei ole kustannustehokasta. Livekameroiden 
mahdollinen asennus kannattaa ajoittaa siten, että Kunnallistalon ulkopuolen saneeraus on valmistunut. 
Tällöin asennustyö voidaan tehdä keskeytyksettä ja pysyväksi. 
 
Tohmajärven kunnan taloustilanne kiristyy vuodesta 2024 alkaen merkittävästi, kun kuntien 
valtionosuudet laskevat. Kunnan menopuolen osalta tarvitaan tarkkaa priorisointia. Livekameroiden 
hankkiminen tullaan linjaamaan talousarviovalmistelun ja sen käsittelyn yhteydessä vuoden 2023 
syyskaudella. 

 



Asian valmistelija 
 kehittämispäällikkö Anne-Maarit Hyttinen, anne.hyttinen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4013 
 kunnanjohtaja Mikko Löppönen, mikko.lopponen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4001 

 
Esittelijä 
 kunnanjohtaja Mikko Löppönen, mikko.lopponen@tohmajarvi.fi, puh. 040 105 4001 

 
Päätösehdotus 
 Kunnanhallitus esittää valtuustolle esittelytekstissä olevan selvityksen vastauksena 

valtuustoaloitteeseen. Samalla kunnanhallitus esittää valtuustolle, että se toteaisi aloitteen loppuun 
käsitellyksi. 

 
Päätös 
 Kunnanhallitus päätti esittää valtuustolle esittelytekstissä olevan selvityksen vastauksena 

valtuustoaloitteeseen. Samalla kunnanhallitus päätti esittää valtuustolle, että se toteaisi aloitteen 
loppuun käsitellyksi. 

 
 ________ 
 
Kunnanvaltuusto 24.04.2023 § 22    
378/00.02.15/2022 [Valtuustoaloite livekameroiden hankkiminen Tohmajärven keskustaajamaan]    

 
Esityslistan asia n:o 6. 
 
Merkitään, että Ritva Simonen käytti yksittäisen valtuutetun puheenvuoron, jossa hän kyseenalaisti 
miksi aloitevastauksessa ei otettu kantaa muihin hänen valtuustoaloitteessaan mainittuihin kameran 
sijoituspaikkoihin kuin kunnallistalon katolle mahdollisesti sijoitettavaan kameraan. Selvitys oli kuitenkin 
hyvin tehty mutta aloite tähtäsi useamman livekameran hankintaan. 
 
Merkitään, että asiassa käytiin vilkasta keskustelua. 
  

 
Päätös 
 Hyväksyttiin kunnanhallituksen päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 ________


